
 

Rada školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce  

Zápisnica zo zasadnutia  rady školy zo 

dňa 14. 10. 2021  

   

  

Dátum a čas zasadnutia: 14. 10. 2021 o 17.00 h  

Miesto konania: ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

  

 

Program:  

  

1) Informovanie o výsledkoch doplňujúcich volieb do rady školy 

2) Kontrola plnenia uznesenia posledného zasadnutia RŠ 

3) Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení za šk. rok 2020/2021 

4) Školský poriadok platný v školskom roku 2021/2022 

5) Školský vzdelávací program v šk. roku 2021/2022 

6) Informovanie o pridelených asistentoch učiteľa 

7) Začiatok školského roka - stav, aktuálne opatrenia, problémy a plány 

8) Voľba podpredsedu rady školy 

9) Diskusia 

10) Uznesenie a záver 

 

  

K bodu 1.   

Predseda RŠ privítal prítomných členov RŠ a riaditeľku ZŠ s MŠ Horné Obdokovce, ktorá 

bola pozvaná ako hosť. Skonštatoval, že je prítomných 10 z 11 členov RŠ. Neúčasť ohlásil vopred  

p. S. Ďurina (pracovné dôvody). Predseda oboznámil prítomných s programom. Zapisovateľkou 

bola určená p. Janka Ondrušová. Predseda RŠ informoval prítomných, že sa zmenilo zloženie RŠ, 

nakoľko trom členom skončilo členstvo zo zákonných dôvodov. Boli to p. Ing. Peter Flak, ktorého 

dcéra skončila štúdium na škole k 31. 8. 2021, p. Mariana Majtényiová, ktorej dcéra už 

nenavštevuje MŠ k 31. 8. 2021 a p. Gabriela Valková, ktorá skončila pracovný pomer k 31. 7. 

2021. Zriaďovateľ bol o týchto skutočnostiach informovaný a poveril riaditeľku ZŠ s MŠ 

vypísaním doplňujúcich volieb do RŠ na uvoľnené miesta. Voľby do RŠ prebehli 27. 9. 2021, 

kedy boli zvolené p. Janka Ondrušová, ktorá bude zastupovať nepedagogických zamestnancov 

školy a p. Veronika Konyová, ktorá bola na plenárnom RZ zvolená ako zástupkyňa rodičov žiakov 

ZŠ. Voľby zástupcu rodičov detí MŠ sa konali až 11. 10. 2021 a týchto rodičov bude zastupovať 

p. Mgr. Martina Mošaťová. 

V diskusii k tomuto bodu sa p. Hašpicová spýtala, na ako dlho boli títo noví členovia zvolení. 

Predseda RŠ odpovedal, že boli zvolené ako náhradníčky na uvoľnené miesta a to do konca 

funkčného obdobia RŠ, teda do roku 2024 a dodal, že je to podobné ako pri voľbách do obecného 
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zastupiteľstva. Keďže štatút RŠ v čl. 4 ods. 2 uvádza zoznam členov RŠ, ktorý sa teraz zmenil, 

predseda RŠ vypracoval dodatok k štatútu RŠ, ktorý uvádza aktuálne zloženie RŠ. Dodatok č. 1 

k štatútu RŠ bol schválený členmi RŠ jednohlasne. 

  

  

K bodu 2.   

Predseda RŠ informoval prítomných, že na poslednom zasadnutí RŠ bola uznesením p. 

riaditeľka ZŠ s MŠ vyzvaná, aby otázku umiestnenia automatov (nápojový a potravinový) v škole 

prediskutovala s rodičmi na plenárnom rodičovskom združení. Plenárne rodičovské združenie sa 

konalo 27. 9. 2021 a prítomní rodičia sa mohli (a aj sa vyjadrili) k automatom na škole. Nakoľko 

bolo prítomných málo rodičov, riaditeľka školy sa rozhodla zistiť názory na túto tému u rodičov aj 

formou ankety na stránke školy. Do ankety sa mohli zapojiť len rodičia detí (ZŠ aj MŠ) a anketa 

bola uzatvorené 14. 10. 2021. Do ankety sa v období od 28. 9. 2021 do 14. 10. 2021 zapojilo 105 

rodičov, z ktorých 69 sa vyjadrilo, že s umiestnením automatov v škole súhlasí a 36 rodičov 

hlasovalo proti umiestneniu automatov v škole. Riaditeľka školy sa na základe týchto výsledkov 

rozhodla, že automaty budú naďalej umiestnené na chodbe školy. Výsledky ankety sú priložené 

v prílohe tejto zápisnice. 

K bodu 3.   

Predseda RŠ uviedol, že Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach škôl a školských zariadení je jedným z dokumentov, ku ktorým sa RŠ musí vyjadriť 

zo zákona (zákon č. 596/2003). Vedenie školy správu vypracovalo tak, ako to vyžaduje vyhláška 

Ministerstva školstva č. 9/2006  a zaslalo ju rade školy v stanovenom termíne (do 15. októbra). 

Všetci členovia dostali znenie správy v predstihu na preštudovanie. Správu o výchovno-

vzdelávacej činnosti za šk. rok 2020/2021 členovia RŠ v hlasovaní jednomyseľne odporučili 

zriaďovateľovi na schválenie. Vedenie školy musí do 31. 10. predložiť správu zriaďovateľovi na 

schválenie a do 31. 12. ju zverejniť na webovej stránke školy. 

 

K bodu 4.   

          Rada školy bola informovaná o školskom poriadku platnom v šk. roku 2021/2022. 

V školskom poriadku nenastala oproti minulému školskému roku žiadna zmena. Školský poriadok 

je zverejnení na stránke školy. Riaditeľka ZŠ s MŠ zopakovala, že počas poslednej inšpekcie sa 

k školskému poriadku vyjadrili aj zástupkyne ŠŠI a k školskému poriadku nemali pripomienky. 

Rada školy vzala na vedomie školský poriadok.   

  

K bodu 5.   

  Riaditeľka ZŠ s MŠ oboznámila prítomných s rámcovým učebným plánom, ktorý je 

súčasťou školského vzdelávacieho programu. Informovala členov RŠ s koľkými voliteľnými 

hodinami môže škola v jednotlivých ročníkoch disponovať a ako ich rozdistribuovala. Voliteľných 

hodín nie je veľa, posilnili sa hlavné predmety ako slovenský jazyk a literatúru či matematika 

a tiež telesná a športová výchova na 1. stupni a na 2. stupni je zavedený ruský jazyk ako druhý 

cudzí jazyk. V diskusii k tomuto bodu programu sa členovia rady školy spýtali, ako je to s ruským 

jazykom. Riaditeľka odpovedala, že druhý cudzí jazyk sa ponúka vždy na konci školského roka 
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rodičom žiakov 6. ročníka. Alternatívou voči zavedeniu 2. cudzieho jazyka (na našej škole je to 

ruský jazyk) je posilnenie ostatných predmetov. Ak si rodičia 2. cudzí jazyk vyberú, tak ho budú 

mať žiaci od 7. až do 9. ročníka v rozsahu 2 h/týždeň. 

  

  

K bodu 6.   

           Predseda RŠ informoval prítomných, že v máji žiadala škola o pridelenie asistentov učiteľa 

na základe odporúčaní špeciálno-pedagogických poradní. Škola žiadala o pridelenie 2 asistentov 

na 1. stupeň a 4 asistentov na 2. stupeň. V auguste bolo rozhodnuté, že škola dostane finančné 

prostriedky na 1,4 asistenta. Z toho dôvodu, musí byť pridelenie asistentov pre žiakov so 

špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami obmedzené a bolo prihliadané na závažnosť 

jednotlivých potrieb u žiakov – uprednostnení sú 2 žiaci s ľahkým mentálnym postihnutím. 

Riaditeľka školy poznamenala, že každý integrovaný žiak má aspoň pri niektorých hodinách 

asistenta. Na škole pracuje ako asistentka učiteľa Lucia Fulierová na plný úväzok 

a vychovávateľky Daniela Martonková a Libuša Stanková vykonávajú asistenciu každá na 20 % 

úväzku. 

 

K bodu 7.             

  Pani riaditeľka oboznámila členov RŠ o zmenách v novom školskom roku a plánoch na 

tento školský rok. Riaditeľka oznámila, že na ZŠ nepribudol žiaden nový pedagogický 

zamestnanec. V MŠ nastala zmena v personálnom obsadení, kedy skončila vo funkcii p. 

zástupkyňa pre MŠ Mgr. Anna Mináriková (vyhrala výberové konanie na inej MŠ a nastupuje tam 

ako riaditeľka). Na miesto učiteľky v MŠ bola prijatá p. Zuzana Šišmičová, ktorá študuje primárne 

vzdelávanie. Zmenila sa aj vedúca školskej jedálne, ktorou je p. Alica Ševčíková. Na škole bude 

v školskom roku 2021/2022 9 tried ZŠ, 2 oddelenia MŠ s celkovým počtom 36 detí a 2 oddelenia 

ŠKD s celkovým počtom 63 detí. Riaditeľka školy oboznámila prítomných s rekonštrukciou 

svietidiel, vypínačov a zásuviek v celej budove škole, ktorá prebieha postupne. Upravuje sa aj 

vonkajšok školy – po dohode s p. starostom sa upravuje priestor vedľa chodníka od hlavnej cesty. 

Krúžková činnosť na škole je kvôli hygienickým opatreniam obmedzená. Fungujú len krúžky 

v rámci triednych kolektívov, aby sa predišlo miešaniu žiakov. Na škole sa naďalej dodržujú 

všetky hygienické opatrenia – od dezinfekcie priestorov, nosenia rúšok či obmedzenia stretávania 

sa žiakov naprieč ročníkmi. Členovia RŠ boli informovaní, že z dôvodu výskytu ochorenia Covid 

19 u jedného žiaka bola príslušná trieda rozhodnutím RÚVZ umiestnená  do domácej karantény 

a žiaci sa vzdelávajú dištančne. Takisto bola prerušená aj prevádzka v MŠ kvôli zvýšenej 

chorobnosti (nie Covid 19). V diskusii k tejto otázke p. Kováčiková spomenula, že niektorí rodičia 

musia zostať s deťmi doma, lebo majú prejavy ochorenia, avšak detskí lekári im nechcú vypísať 

OČR, lebo podľa ich názoru ide o bežný kašeľ, ktorý môžu mať deti ešte aj niekoľko týždňov po 

skončení ochorenia. Pani riaditeľka odpovedala, že v škole sa musí sledovať bezpríznakovosť 

u detí a ak nejaké dieťa kašle, kýcha, či má zvýšenú teplotu, kontaktuje sa rodič a žiak musí ísť 

domov. Toto opatrenie musí škola uplatňovať. Pani učiteľka Ivanová z MŠ spomenula aj prípad, 

kedy sa rodič jedného dieťaťa z MŠ ohlásil, lebo sa mu zdalo iné dieťa z MŠ choré a on sa z toho 

dôvodu obával o zdravie svojho dieťaťa. Pani riaditeľka informovala členov RŠ aj o samotestoch 
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pre žiakov, ktoré postupne zasiela ministerstvo školstva na školy. Samotesty sú určené na domáce 

použitie rodičmi detí, deti ich mali pôvodne dostať 25 ks, avšak pre vysoký záujem bolo školám 

dodaných zatiaľ len 2 x 5 ks testov. Riaditeľka školy spomenula aj fakt, že skončili obedy 

zadarmo pre väčšinu detí. Určité skupiny detí a žiakov môžu aj naďalej využívať dotáciu na stravu 

a to vtedy ak spĺňajú dané podmienky a ak si túto dotáciu vybavili u zriaďovateľa podaním 

čestného vyhlásenia. Toto je však výlučne záležitosť rodičov, ktorý musia v tomto smere vyvinúť 

aktivitu, škola ich o možnom nároku na dotáciu informuje cez www stránku. V záležitosti 

školských obedov sa p. Butkajová spýtala na veľkosť porcií u detí, lebo sa jej zdá malá. P. 

riaditeľka jej odpovedala, že je to možné, ale na veľkosť porcií sa vzťahujú normy, ktorými sa 

jedáleň riadi. Riaditeľka školy tiež spomenula, že škola prešla na nový program v školskej 

kuchyni, ktorý je prepojený so stránkou školy a Edupage aplikáciou. To umožňuje rodičom 

prihlasovať a odhlasovať deti online cez aplikáciu do 23:59 hod.  predchádzajúceho dňa, sledovať 

kedy si ich dieťa prevzalo obed (na základe pípnutia čipu pri okienku). Cez Edupage rodičia vidia 

aj svoje zaplatené platby či už za stravu v školskej jedálni alebo poplatky za MŠ či ŠKD, čo dáva 

rodičom aj škole prehľad o týchto poplatkoch. V závere tohto bodu programu riaditeľka školy tiež 

spomenula aj možnosť korčuliarskeho, lyžiarskeho, plaveckého kurzu či školy v prírode. Všetky 

tieto aktivity sú obmedzené platnými hygienickými predpismi. Škola má záujem o konanie 

jednotlivých aktivít, situácia sa však mení naprieč jednotlivými okresmi a nedá sa dopredu nič 

povedať. Škola sa bude snažiť vybaviť taký lyžiarsky kurz, aby v prípade  zrušenia rezervácie 

nebol voči škole uplatňovaný storno poplatok. Lyžiarsky kurz je hradený príspevkom zo štátu 150 

€ a to jedenkrát počas štúdia v 5. – 9. ročníku. Príspevok na školu v prírode pre žiakov 1. stupňa 

predstavuje 100 € - tiež jedenkrát počas štúdia. P. Konyová sa spýtala, či si môžu príspevok na 

ŠvP uplatniť aj piataci, ktorí v minulom školskom roku nemohli ísť do ŠvP. Riaditeľka jej 

odpovedala, že to bohužiaľ nie je možné.  

  

K bodu 8.   

Predseda RŠ oznámil členom RŠ, že kvôli skončeniu členstva Ing. Petra Flaka sa uvoľnilo 

miesto podpredsedu RŠ a je potrebné ho obsadiť voľbou, tak ako to stanovuje platný štatút RŠ. 

Pripomenul, že voľba musí byť tajná. Za kandidátov na miesto podpredsedu boli určení Mgr. 

Martina Mošaťová, Michaela Ivanová a Thomas Bartos. Členovia RŠ dostali hlasovacie lístky, na 

ktorých vyznačili svoju voľbu. Sčítaním volebných lístkov boli poverené p. Ondrušová a p. 

Buchová. V prvom kole voľby boli nasledovné počty hlasov pre jednotlivých kandidátov: 

- Mgr. Martina Mošaťová  5 hlasov 

- Michaela Ivanová  5 hlasov 

- Thomas Bartos   0 hlasov 

Z dôvodu rovnakého počtu hlasov sa pristúpilo k druhému kolu voľby, kde si členovia RŠ vyberali 

už len z dvoch najúspešnejších kandidátok. Druhé kolo dopadlo nasledovne: 

- Mgr. Martina Mošaťová  6 hlasov 

- Michaela Ivanová  4 hlasy. 

Do funkcie podpredsedníčky Rady školy pri ZŠ s MŠ tak bola zvolená Mgr. Martina Mošaťová. 

  

K bodu 9.  
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  V diskusii sa p. Hašpicová vrátila k udalosti spred niekoľkých dní, kedy zomrela p. 

Lehmdenová, ktorá dlhé roky pôsobila na škole ako učiteľka. P. Hašpicová sa spýtala p. riaditeľky 

či nebolo možné informovať o tom aj cez stránku školy, lebo obyvatelia obce sa o tom nemali 

odkiaľ dozvedieť. Pani riaditeľka odpovedala, že aj jej chýbali informácie a dozvedela sa ich na 

poslednú chvíľu (kedy bude pohreb). Škola pri tejto smutnej príležitosti vyvesila smútočnú zástavu 

na budove a tiež bol na pohrebe položený veniec za školu. Do budúcna bude stránka školy 

informovať aj o takýchto udalostiach. 

Ostatné otázky členov RŠ boli položené v diskusii k jednotlivým bodom programu.  

 

 

K bodu 10.  

Uznesenie zo zasadnutia rady školy zo dňa 14. 10. 2021    

  

- RŠ schválila dodatok č. 1 k štatútu rady školy, ktorý pojednáva o aktuálnom zložení RŠ  

- RŠ sa oboznámila so správou o výchovno-vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch 

a podmienkach škôl a školských zariadení za rok 2020/2021 a odporúča ju zriaďovateľovi na 

schválenie. 

- RŠ školy ukladá riaditeľke ZŠ s MŠ povinnosť zverejniť správu o výchovno-vzdelávacej 

činnosti na stránke školy v termíne do 31. 12. 2021 tak ako to ustanovuje vyhláška 

Ministerstva školstva č. 9/2006.  

- RŠ sa oboznámila so školským poriadkom platným v šk. roku 2021/2022 a berie ho na 

vedomie. 

- RŠ sa oboznámila so zmenami v školskom vzdelávacom programe a berie ich na vedomie. 

 

  

  

  

  

 

Zasadnutie RŠ ukončil predseda, ktorý sa poďakoval prítomným za účasť. Zápisnica bude 

zverejnená na stránke ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  

  

  

  

  

V Horných Obdokovciach  dňa 14. 10. 2021   

   

Zapísala Janka Ondrušová  ...................................................  

                                                             

Overil Mgr. Peter Žember  .................................................... 
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Prílohy: 

 

 

- Prezenčná listina 

- Dodatok č. 1 k štatútu rady školy  

- Výsledky ankety o zavedení automatov na škole 

- Hlasovacie lístky z voľby podpredsedu rady školy 

 


